
 

Kortreferat 
Styremøte i Forum for sikkerhetsrådgivere 

 
Tid/sted:   15.05.2024, NFFAs lokaler Strøket 9, Asker / Teams.  
Tilstede: Kari Bang, Rose Marie Andersen, Jon Erling Terjesen, Tore Sørbø, 

Erik Opphus 
Fraværende:  Dunja Sayyed, Owe Bugge Persson, Bjørn Tore Navjord 
Fra sekretariatet: Roar Hansen (referent), Randi Pedersen, Marit Lindstad 

 

 

1. Gjennomgang av referat fra forrige møte 
Referatet ble gjennomgått og godkjent. Enkelte aksjonspunkter i referatet er nevnt 
under sak 3 Årshjulet nedenfor. 

 

2. Oppsummering fra møtet med DSB og oppfølgingspunkter herfra 
- Konstruktivt møte med Arne Lærdal 

o Henvendelse sendt til Politidirektoratet vedr. mottak av eksplosiver m.v.: 

Tilbakemelding ikke mottatt. RP purrer. TV2 er blitt kjent med 
henvendelsen og ønsker å følge den opp. Mangler grunnlag for å antyde 
hyppighet, men skjer jevnlig og enighet om at temaet på løftes til 

myndighetsnivå. Henvise også til PST sin presentasjon og anmodning til 
avfallsbransjen på fjorårets Farlig avfallskonferanse.  

▪ Ansvar: Randi følger opp Politidirektoratet. Roar lager utkast 
pressemelding. 

o Gassproblematikk: Styret diskuterte problematikken inngående, men 
konstaterer at DSB og Miljødirektoratet ikke forstår bransjens ulike 
utfordringer hva nettopp trykksatte beholdere av ulike slag. Idè lansert om 

at forumets lager et «best practice»-dokument. Før dette må imidlertid de 
ulike problemstillingene oppsummeres konkret og sett med bransjens 
øyne. Et slik dokument må være forankret hos sluttbehandlerne og 

myndighetene. 
▪ Ansvar: Jon Erling lager utkast til konkret 

problemsbeskrivelse som kan bli grunnlag for eventuelt «besr 
practice»-dokument eller andre tiltak fra forumets side.  

o Multilateriale avtaleforhold: Ny diskusjon konkluderte med at det lages 
utkast dokument som DSB bes om å videreformidle til diskusjon i sine 
nordiske fora. I dokumentutarbeidelsen konferes 3.4.6. i ADR samt §12 i 

Landtransportforskriften. Det gjøres også avsjekk om det er varslet 
endringer i 2025 og hvilken konklusjon et svensk forslag fikk i Joint 
Meeting. 

▪ Ansvar: Rose utarbeider forslag som diskuteres med Jon 
Erling før framleggelse i forumet. 

 
3. Gjennomgang av status på aktiviteter i Årshjulet 

Det ble gjort en gjennomgang. Kommentarer: 
- Fysisk samling i forumets regi for sikkerhetsrådgiverne må prioriteres vår 2025. 
- RHa distribuerer utkast til «Sjekkliste for innleie av sikkerhetsrådgiver» til forumets 

styre slik at hver enkelt kan bidra til å komplettere listen. 
- RHa lager nyhetsbrev for distribusjon i juni og som viser forumets aktiviteter m.v. 
- Mulig tema Dag 0 på FA24: Batteriforordningen og avfall fra batterifabrikker 
 

4. Eventuelt 
Ingen saker til behandling. Neste styremøte besluttet til 20.08.24. kl. 1000.  


